
 

 

  
 

Bestyrelsesmøde 19.6.2025 kl. 18.30-22.00 
 

Deltagere: Morten, Simon, Marianne, Kamilla, Mikkel, Thomas, Hans Erik og Jesper  

Afbud:   

 

Dagsorden Referat 

1. Diverse (30 min) 

• Trænersituationen 

• Restancesag 

• Holland 

• Grillrum 

• Affaldssortering 

Trænersituation 
- Det har været lidt udfordringsfyldt at finde trænere til kommende 

sæson, især i seniorafdelingen - Der arbejdes videre med en god 
løsning. Der mangler pt trænere til Små Fødder. Sportsudvalget er i 
proces. 

Restancesager 
- Gennemgås. Kamilla går videre med det.  

Holland 
- Der arbejdes i at kommende U15dr, U15pi, U16dr skal til Holland 

påsken 2026. Evt nuværende U17pi trup. Arbejdet er i gang.  
Grillrum 

- Hvis man ikke holder mere end 30 arrangementer, skal man ikke 
søge om godkendelse. Igangsætning afventes overskud fra 
Tulipanfest. Simon arbejder videre med opgaven. 

Affaldssortering 
- Fabrin er i dialog med RFC. RFC tømmer skraldespande for os på 

banerne. Vi skal have flere skraldespande på anlægget – 
sammenligneligt med RFC; Evt. oppe v. Multibanen, indgangen til 
Kunsten, foran bane 1 - der hvor folk hænger ud. Fabrin arbejder 
videre med det.  

2. Tulipanfest, evaluering (30 min) Generelt et rigtigt godt år for RBK.  
Frivillige gav den gas, hjalp hinanden, løste opgaverne – TAK! 
Pkt. fra weekenden gennemgås - bringes med videre til evalueringsmøde m. 
Komiteen efter sommerferien.  
 
Riber-cup blev afviklet med stor succes.  

3. Ribe Boldklub – opfølgning 17/6 2025 Gennemgås og godkendes. 

4. RBK-strategi (120 min) Fælles brainstorm og drøftelse. Et springende punkt er fastholdelse af 
trænere og især ungdoms/senior spillere. Ribe Boldklub skal være en 
attraktiv klub for spillere, forældre, trænere, ledere, frivillige – både de synlige 
og usynlige. Der arbejdes videre. 
RBK er den bedst kørende klub i Esbjerg Kommune, når vi taler om piger – 
både mht kvalitet og kvantitet.   

 


